

Referat Styremøte 8 - 2023

Tilstede: Christer, Ørjan; Freddy og Trine

Forfall: Bengt og Jan Magne

Dato: 07.11.2023 kl. 17.00 - 18.30

Sted: Interpadel Sandnes

Referent: Trine

Agenda for møtet

1) Liten oppsummering fra klubbledersamling

Klubbene som presenterte vår region var Flaktveit frisbeegolf klubb, Stormkast Bergen frisbeeklubb og Sandnes diskogfklubb.

* Regionsråd - Seksjonen vil danne et råd i hver region som skal være leddet mellom klubbene og NAIF. Seksjonen kommer tilbake med hva direkte oppgaver vil være. Er det noen som er interessert i å være med i dette rådet så er det bare å ta kontakt med styret.

* 1-5 års plan for Regionen

Vi hadde en workshop hvor man skulle lage en fem års plan for regionene over mål man ønsker å oppnå. Her er målene vi kom frem til i fellesskap. For å få til disse målene må vi prøve å få til et godt samarbeid mellom alle klubbene.

1 års mål:

- Ha et regionråd på plass som har klare definerte oppgaver.
- Få på plass Vestkysttouren igjen.
- Opprette Facebook-side for regionen hvor turneringer og kritisk informasjon legges ut. Det blir vurdert fortløpende om dette skal oppgraderes til et nettsted. (Denne gruppen er allerede laget og de fleste av styreledere skal ha fått invitasjon til å være med.) Denne blir laget slik at ledere kan ha full oversikt over alle turneringer og konkurranser som skjer i regionen og kan dele dette videre med sine medlemmer.

3 års mål:

- Opprette et regionsmesterskap.
- Regionalt trenerkurs/Jobbe mot flere trenere.
- Regional klubbledersamling.
- Juniorsamling.

* Det ble vedtatt at vi fortsetter med 100 kr medlemsavgift til NAIF slik som i fjor.

2) Flere medlemskap - det er flere som er medlem i flere klubber. Og spiller klubbmesterskap for disse. Her må vi nok lage noen regler og snakke med andre klubber.

Ref: Seksjonen har kommet med et forslag om at de fleste klubbmesterskapene skal arrangeres samtidig. Dette støtter styret, Venter på skriv fra seksjonen.

- 3) Treningstider for junior og damer
Vi har ingen trenere for øyeblikket - dvs i hvert fall ut året. Men vil sette opp tider som før slik at de har mulighet til å trene på eget initiativ. Vi setter i gang med en slags putte liga på onsdager i lokalet. Dette vil bli publisert på Facebook.
- 4) Nå er det go på Foss Eikeland banen - hva skal den hete? Info ang bygging og klargjøring.
Ref: Foss-Eikeland. Det har vært befaring på alternativ layout og skiltene er påbegynt for å vise frem til kommunen. Teeskilt, teepad og kurver er bestilt og sponset av kommunen. Banekomiteen har ansvar for at dette blir gjort på dugnad.
- 5) Vi må begynne å tenke på årsmøtet - hvordan skal vi få mest mulig til å møte opp. Vi trenger folk til flere komiteer.
Ref: Lage en litt mer spennende invitasjon. Arrangement/mingling etterpå. Dato for årsmøte blir satt på neste styremøte .
- 6) Hundeparken - Freddy informerer
Ref. Saken skal opp i høring 28 nov, før denne går videre politisk 11 desember. Planen som ligger nå er at denne skal opp ved hull 24. Men det de sier at det ikke skal gå utover SDGK. Saken følges opp av styret,
- 7) Info fra Christer
Ref:
 - * Benytte klubblokalet mer etter for eksempel turneringer til premieutdeling. Gjøre det mer sosialt.
 - * sponsor lunsj - Christer fikser og inviterer. Kommer med dato.
 - * Jobber videre med gamle og nye sponsorer. Har du en sponsor som vil inn i SDGK. Kontakt Christer Aase.
 - * Aase Media har fått nye bannere som skal brukes i turneringer.
- 8) Julebord - Trine informerer
 - * Det vil ikke bli holdt noen kåringer i år.
- 9) Eventuelt
 - * Nye skilt - Sjekke opp hvor mye det vil koste for å printe opp noen enkle. Til de hullene som blir spilt nå. En midlertidig løsning.
 - Se om vi kan få QR kode for oppdatert banekart til hovedkartet.
 - * Mitt varsel - blir lagt til i ny nettside.